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Jegyzőkönyv az ELTE TáTK Elnökségi üléséről 

2024.11.21. 

0.100C (Kari Tanács terem) x Microsoft Teams  

 

Jelenlévők:  Kardos Gábor, Zántó Réka, Klivényi Emma, Nyári Ábris, Ercsi Dániel, Tölgyesi Boldizsár, 

Zimonyi Dóra, Karancsi András, Krámer Júlia, Záhonyi Anna, Heleszta Laura, Hodi Lorina, Sőregi Eszter 

Csenge, Beri Dominika, Bartal Ákos, Sebestyén Adrienn, Horváth Georgina, Schőn Dorina 

 

Kardos Gábor 18:07 -kor megnyitja az ülést, az Ellenőrző Bizottságtól mandátumszámlálást kér. Az ülés 

határozatképes. Az Ellenőrző Bizottság megállapítja, hogy az ülés szabályosan került összehívásra. Napirend 

módosító javaslata Kardos Gábornak van, a második napirendi pont után egy szavazásra lenne szükség az 

ügyvivő gazdasági alelnöki pozíció kérdésében. A napirend módosító javaslat egyhangú elfogadásra került. 

 

1. napirendi pont -Elnöki beszámoló 

Kardos Gábor (Elnök): Két hete pénteken részt vett egy EHÖK-ös csapatépítőn, szenátuson, illetve a HÖOK 

által szervezett vezetőképzőn Siófokon. Volt EHÖK elnökségi ülés, ahol a következő rektor jelölt , Darázs 

Lénárd beszélt a terveiről. Kedden részt vett egy kari vezetői ülésen is, valamint egy szociális bizottsági 

ülésen. Jelen volt a gólyabálon és annak szervezésében is segédkezett. A beszámoló elfogadásra került. 

 

2.  napirendi pont  – Tisztségviselői beszámolók 

Eötvös Loránd 
Tudományegyetem 

Társadalomtudományi Kar 

Hallgatói Önkormányzat 
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Zántó Réka (Elnökhelyettes):   A mentorkoordinátor segítő referens pozíció interjúin vett részt Kardos 

Gáborral. Ercsi Dániellel, Nyári Ábrissal, valamint Kardos Gáborral voltak megbeszélések különböző 

aktualitásokról. A beszámoló elfogadásra került. 

Horváth Georgina (Nemzetközi tanulmányok SzHÉK): December 5-re szerveznek egy karaoke estet, aminek 

nemsokára közzé lesz téve a promóciója a közösségi média felületeken.  

Schőn Dorina (Szociológia SzHÉK): Szerveznek egy programot, ami egy filmklub formájában fog 

megvalósulni, ahol lesz meghívva vendégelőadó is. Kiss Zsuzsanna kereste fel intézeti tanácsi üléssel 

kapcsolatban, de pontos dátumban mégnem egyeztek meg.  

Krámer Júlia (Mentorkoordinátor): Kardos Gábor és Zántó Réka, valamint Bogár Annaliza jelenlétében 

levezette a mentorkoordinátor segítő referens pozícióért való interjúkat. Az új mentorkoordinátor segítő 

referens Kotálik Panna lesz. Jövő héten terveznek egy megbeszélést arról, hogy az elkövetkezendő egy év 

miként is fog kinézni számukra. A képzsre a jelentkezés valószínűleg december elején kerülne nyilvánosságra, 

de erről is szó lesz a megbeszélésen.  

Zimonyi Dóra (Rendezvényszervező Bizottság): November események szempontjából igen mozgalmas volt. 

Lement a Straight Outta Lóránd az előző héten, utána volt egy EHÖK rendezvényes ülés, ahol a betöltendő 

EHÖK rendezvényszervezői referens pozícióról volt szó. A tegnapi nap folyamán a gólyabál is megtörtént, a 

következő program, pedig a Jegesest lesz decemberben. A beszámoló elfogadásra került. 

Sőregi Eszter Csenge (Külügyi Bizottság): Volt egy bizottsági ülés, ahol a következőkről volt szó: elindult a 

Debate Club, ami az első hallgatói klub a karon és tegnap volt az első eseményük. Jelenleg tizennégy tagjuk 

van. Szeretnék az Erasmus ösztöndíjak és az Erasmusos pályázatok elbírálásában szeretnének több szerepet 

vállalni, ezzel kapcsolatban lesz egy megbeszélés a Nemzetközi irodával a jövő héten. November 26-án Kosz 

Julianna, 30-án pedig Sőregi Csenge fog előadni az ELTE-s mentor képzésen a Buddy system-ről. Kisgyura 

Száva közreműködésével szerveznek egy táncházas eseményt decemberre, a helyszín valószínűleg a Könyvtár 

Klub lesz. Áprilisban lesz egy Cultural Connection Day, aminek a TáTK lesz a szervező kar. A következő 

félévre szeretnék elindítani a Representative System-et, ami egy fórum lesz a külföldi hallgatók számára. A 

beszámoló elfogadásra került. 

Tölgyesi Boldizsár (Belügyi Bizottság): Részt vett az EHÖK által szervezett csapatépítőn, valamint a tegnapi 

gólyabálon. A HÖK iroda takarítására kitűztek egy időpontot. A beszámoló elfogadásra került.  

Nyári Ábris (Szociális Alelnök): Szintén részt vett a HÖOK vezetőképzőjén, ahol az egész szociális bizottság 

jelen volt. Hétfőn volt egy KÖB ülés. A keddi napon volt egy bizottsági ülés, ahol az újonnan elsajátított 
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tudásukat osztották meg, amit a vezetőképzőn szereztek. Szintén kedden volt egy SZÖB ülésen, ahol az előző 

és a következő szociális támogatásokról volt szó, illetve a fellebbezési időszak a következő héten fog 

elkezdődni.  A beszámoló elfogadásra került. 

Kiss Eszter (Kommunikációs Bizottság):  Lement a gólyabál promóciója, a hivatalos képek posztolása fog 

még megtörténni. Szintén lement a Straight Outta Lóránd promóciója. A következő projekt a Kari Turi lesz, 

amin Záhonyi Annával dolgoznak együtt. A beszámoló elfogadásra került. 

Ercsi Dániel (Tanulmányi Bizottság):  Különböző e-mailes megkeresésekre válaszolt, valamint a KÖB-ös 

feladatokban segédkezett. Emellett Szabó Laurával egyeztetett a HÖK kurzussal, valamint egyéb teendőkkel 

kapcsolatban. A beszámoló elfogadásra került. 

 

 

3. napirendi pont — Ügyvivő Gazdasági és Pályázatokért felelős alelnök személye: 

Kardos Gábor (Elnök):  Pikó Balázs lemondott, ezért egy titkos szavazás lett elrendelve arról, hogy az 

elnökség támogatja-e Nyári Ábris megválasztását a pozíció betöltésére, két hónapig. Az Ellenőrző Bizottság 

a szavazás után megállapítja, hogy Nyári Ábris 5 igen és 1 nem szavazattal megválasztásra került az ügyvivő 

gazdasági és pályázatokért felelős alelnök pozícióba.  

 

4. napirendi pont — Egyebek: 

Zántó Réka (Elnökhelyettes): Kardos Gáborral és Pikó Balázzsal volt egy megbeszélésük, ahol közös 

megegyezés alapján Pikó Balázs végül úgy döntött, hogy lemond a pozíciójáról.  

Kardos Gábor (Elnök): Karácsonyi húzás lesz, valamint karácsonyi vacsora is, ennek a mikéntjét még 

megbeszélik.  

 Kardos Gábor 18:44-kor lezárja az ülést. 
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